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 Z á p i s n i c a 

 

zo štyridsiateho prvého zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného 26. 11. 2018 o 19.00 h 

v kultúrnom dome v Borskom Svätom Jure 

 

Prítomní:  

- starostka obce Mgr. Anna Kratochvílová 

- 9 poslancov Obecného zastupiteľstva obce Borský Svätý Jur (podľa prezenčnej listiny, ktorá 
tvorí prílohu tejto zápisnice)  

- zapisovateľka Mária Zaicová 

- občania podľa prezenčnej listiny.  
 

1. Otvorenie zasadnutia  

Štyridsiate prvé zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce Mgr. Anna 

Kratochvílová, konštatovala, že je prítomných deväť poslancov, takže bolo uznášania schopné. Mgr. 

Iveta Balejčíková, hlavná kontrolórka obce, sa zo zasadnutie OZ ospravedlnila. 
Starostka obce dala hlasovať o programe zasadnutia: 

 

U z n e s e n i e  č .  1 4 1 / 2 0 1 8  

 

Obecné zastupiteľstvo v Borskom Svätom Jure  
 

s c h v a ľ u j e  

 

program rokovania Obecného zastupiteľstva v Borskom Svätom Jure, konaného 26.11.2018 

v nasledovnom znení: 
1. Otvorenie 

2. Zriadenie vecného bremena v prospech SPP 

3. Zmeny a doplnky územného plánu č. 2 

4. Zrušenie uznesenia č. 82/2018 

5. Diskusia  

6. Záver 
 

Hlasovanie 

Prítomní: 9 

Mgr. Branislav Baláž, Mgr. Jozef Baláž, Peter Haleš, Bc. Peter Holúbek, Mgr. Mária Hromkovičová, 
Mgr. Šimon Kadlic, Bc. Iveta Kollárová, Mgr. Juraj Smolár, Mgr. Ľubica Uhrová 

Za: 9 

Mgr. Branislav Baláž, Mgr. Jozef Baláž, Peter Haleš, Bc. Peter Holúbek, Mgr. Mária Hromkovičová, 
Mgr. Šimon Kadlic, Bc. Iveta Kollárová, Mgr. Juraj Smolár, Mgr. Ľubica Uhrová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Do návrhovej komisie starostka navrhla Bc. Ivetu Kollárovú a Bc. Petra Holúbka. O obsadení 
návrhovej komisie dala starostka hlasovať. 
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U z n e s e n i e  č .  1 4 2 / 2 0 1 8  

 

Obecné zastupiteľstvo v Borskom Svätom Jure  
 

s c h v a ľ u j e  

 

za členov návrhovej komisie Bc. Ivetu Kollárovú a Bc. Petra Holúbka. 

 

Hlasovanie 

Prítomní: 9 

Mgr. Branislav Baláž, Mgr. Jozef Baláž, Peter Haleš, Bc. Peter Holúbek, Mgr. Mária Hromkovičová, 
Mgr. Šimon Kadlic, Bc. Iveta Kollárová, Mgr. Juraj Smolár, Mgr. Ľubica Uhrová 

Za: 9 

Mgr. Branislav Baláž, Mgr. Jozef Baláž, Peter Haleš, Bc. Peter Holúbek, Mgr. Mária Hromkovičová, 
Mgr. Šimon Kadlic, Bc. Iveta Kollárová, Mgr. Juraj Smolár, Mgr. Ľubica Uhrová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice starostka určila Mgr. Ľubicu Uhrovú a Mgr. Branislava Baláža. 

 Za schválenie overovateľov dala starostka obce hlasovať. 
 

U z n e s e n i e  č .  1 4 3 / 2 0 1 8  

 

Obecné zastupiteľstvo v Borskom Svätom Jure  
 

s c h v a ľ u j e  

 

za overovateľov zápisnice Mgr. Ľubicu Uhrovú a Mgr. Branislava Baláža. 
 

Hlasovanie 

Prítomní: 9 

Mgr. Branislav Baláž, Mgr. Jozef Baláž, Peter Haleš, Bc. Peter Holúbek, Mgr. Mária Hromkovičová, 
Mgr. Šimon Kadlic, Bc. Iveta Kollárová, Mgr. Juraj Smolár, Mgr. Ľubica Uhrová 

Za: 9 

Mgr. Branislav Baláž, Mgr. Jozef Baláž, Peter Haleš, Bc. Peter Holúbek, Mgr. Mária Hromkovičová, 
Mgr. Šimon Kadlic, Bc. Iveta Kollárová, Mgr. Juraj Smolár, Mgr. Ľubica Uhrová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku starostka určila Máriu Zaicovú. 
 

 

2. Zriadenie vecného bremena v prospech SPP 

 

 

OZ prijalo uznesenie: 

U z n e s e n i e  č .  1 4 4 / 2 0 1 8  
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Obecné zastupiteľstvo v Borskom Svätom Jure  
 

s c h v a ľ u j e  

 

zriadenie vecného bremena na priznanie práva uloženia a užívania inžinierskych sietí  
v rozsahu vymedzenom Geometrickým plánom č. 152/2018 zo dňa 19. 10. 2018 vyhotoveného 
firmou 9G s.r.o., IČO: 50147935, úradne overeného Okresným úradom Senica, katastrálnym 
odborom pod č. 862/2018 dňa 31. 10. 2018 na pozemkoch reg. C-KN: 

- parc. č. 1667/41 (diel č. 1) 85 m2,  

- parc. č. 14694 (diel č. 2) 9m2,  

- parc. č. 14695 (diel č. 3) 4 m2 , 

v prospech SPP-distribúcia a.s., Mlynské nivy 44/B, 825 11 Bratislava 26. 
 

Hlasovanie 

Prítomní: 9 

Mgr. Branislav Baláž, Mgr. Jozef Baláž, Peter Haleš, Bc. Peter Holúbek, Mgr. Mária Hromkovičová, 
Mgr. Šimon Kadlic, Bc. Iveta Kollárová, Mgr. Juraj Smolár, Mgr. Ľubica Uhrová 

Za: 9 

Mgr. Branislav Baláž, Mgr. Jozef Baláž, Peter Haleš, Bc. Peter Holúbek, Mgr. Mária Hromkovičová, 
Mgr. Šimon Kadlic, Bc. Iveta Kollárová, Mgr. Juraj Smolár, Mgr. Ľubica Uhrová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

3. Zmeny a doplnky územného plánu č. 2 

 

OZ prijalo uznesenie: 

 

U z n e s e n i e  č .  1 4 5 / 2 0 1 8  

 

Obecné zastupiteľstvo v Borskom Svätom Jure  
 

s c h v a ľ u j e  

 

na základe žiadosti spoločnosti ZSD o zmenu územného plánu „Zmenu územnoplánovacej 
dokumentácie č. 2, lokalita Diely od Kuklova“. 
 

 

Hlasovanie 

Prítomní: 9 

Mgr. Branislav Baláž, Mgr. Jozef Baláž, Peter Haleš, Bc. Peter Holúbek, Mgr. Mária Hromkovičová, 
Mgr. Šimon Kadlic, Bc. Iveta Kollárová, Mgr. Juraj Smolár, Mgr. Ľubica Uhrová 

Za: 9 

Mgr. Branislav Baláž, Mgr. Jozef Baláž, Peter Haleš, Bc. Peter Holúbek, Mgr. Mária Hromkovičová, 
Mgr. Šimon Kadlic, Bc. Iveta Kollárová, Mgr. Juraj Smolár, Mgr. Ľubica Uhrová 
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Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

4. Zrušenie uznesenia č. 82/2018 

 

OZ prijalo uznesenie: 

 U z n e s e n i e  č .  1 4 6 / 2 0 1 8  

 

Obecné zastupiteľstvo v Borskom Svätom Jure  
 

r u š í  

 

Uznesenie č. 82/2018 ohľadom zriadenia vecného bremena na základe Geometrického plánu  
č. 584/2017. 

 

Hlasovanie 

Prítomní: 9 

Mgr. Branislav Baláž, Mgr. Jozef Baláž, Peter Haleš, Bc. Peter Holúbek, Mgr. Mária Hromkovičová, 
Mgr. Šimon Kadlic, Bc. Iveta Kollárová, Mgr. Juraj Smolár, Mgr. Ľubica Uhrová 

Za: 9 

Mgr. Branislav Baláž, Mgr. Jozef Baláž, Peter Haleš, Bc. Peter Holúbek, Mgr. Mária Hromkovičová, 
Mgr. Šimon Kadlic, Bc. Iveta Kollárová, Mgr. Juraj Smolár, Mgr. Ľubica Uhrová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

5. Diskusia 

- Starostka obce hovorila o tom, že Mgr. Šimon Kadlic zaslal mail poslancom OZ, kde žiada 
odpoveď na okruhy otázok:  

- lesné hospodárenie a výrub stromov, faktúry, pôvod a koniec vyťaženého dreva, povolenia 
ako aj pracovné záznamy zamestnancov súvisiace s ťažbou, 

- nariadenia a smernice, cenníky súvisiace s vývozom odpadu, konkrétne sa dotýkajúce 
služieb poskytovaných pani Irene Prevajovej ako dôsledku prekračovania právomoci a ich 
potenciálneho zneužitia v prospech jednotlivca na úkor väčšiny a nad rámec zákona, VZN, 
vyhlášok a nariadení našou obcou v zastúpení starostu, pani A. Kratochvílovej. 
Starostka obce uviedla, že na zasadnutí OZ dňa 17.09.2018 informovala, že výruby 

v chatovej osade obec realizuje v minimálnom rozsahu, a to len vtedy ak sa jedná o sucháre, 
ktoré ohrozujú chaty. V prípade, že chatári nahlásia nebezpečný strom, obec nebude konať 
a príde k škode, obec by bola zodpovedná za škodu. Obecné zastupiteľstvo starostka obce 
informovala ohľadom predaja dreva, ktoré je vhodné len na kúrenie a platby boli 
realizované do pokladne obce v hotovosti -  v roku 2017 – 881,- € a v roku 2018 - 560,- €. 

Mgr. Šimon Kadlic uviedol, že žiadal materiály k daným okruhom. Starostka obce uviedla že 
hlavná kontrolórka si tieto okruhy zahrnula do svojho plánu kontrolnej činnosti. Mgr. Kadlic 

žiada o sprístupnenie materiálov od obecného úradu. Starostka obce uviedla že sa môže obrátiť 
na pani Kollovú, ktorá túto agendu vedie. 
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Starostka obce ďalej hovorila, že čo sa týka odpadu, obec má prijaté VZN, ktoré je zverejnené 
na webovej stránke obce. Obec podnikateľskú činnosť nevyvíja, stará sa o obecné priestranstvá 
v rámci svojej kompetencie. Čo sa týka pani Prevajovej - má prenajatú 120 litrovú popolnicu, za 
ktorú riadne platí. Má pozemok, o ktorý sa riadne stará, udržiava priestor pred domom aj obecné 
priestranstvo pred domom. Starostka ďalej hovorila o tom, že pani Prevajová lístie dávala do 
dvoch nádob, no keďže boli naplnené len do polovice, presypala lístie len do jednej, ktorú 
spoločnosť FCC Slovensko vyviezla, pani Prevajová vo svojom aute riadne vyváža odpad vo 
vreciach do zberného dvoru a riadne odpad separuje. Starostka hovorila o tom, že podľa slov 
pani Prevajovej, nikdy neboli vrecia so separovaným odpadom pred domom rodičov  
Mgr. Kadlica, naopak stále sú sťažnosti na pálenie odpadu v záhrade rodičov Mgr. Kadlica. Mgr. 

Šimon Kadlic poznamenal, že ho nezaujíma komentár pani starostky ani pani Prevajovej, 
poznamenal, že sa nepýtal na žiadny konkrétny vývoz, ale na VZN, ktoré má obec na 
spracovávanie činností ohľadom vývozu odpadu navyše. Uviedol, že sa opäť obráti na pani 
Kollovú.  K tejto téme sa vyjadrila aj pani Prevajová a vznikla debata medzi pani Prevajovou 
a Mgr. Šimonom Kadlicom. 

- Bc. Holúbek poprosil o podklady k územnému plánu. Starostka uviedla, že podklady sa 

spracovávajú. 

- Mgr. Mária Hromkovičová sa informovala, či občania, ktorých žiadosti neboli zohľadnené pri 

zapracovaní zmien do územného plánu dostanú odpoveď. Starostka uviedla, že táto záležitosť 
ešte nie je uzatvorená - územný plán obce je stále otvorený. V prípade, že žiadosť nebude určite 
schválená, občan dostane vyrozumenie, môže sa zúčastniť verejného prejednávania. Starostka 
poznamenala, že obecné zastupiteľstvo sa zaoberalo zmenami č. 1, ktoré sa týkajú obce 
a zmenami č. 2, ktoré sa týkajú Západoslovenskej distribučnej.  

- Pani Marta Hromkovičová hovorila o betónoch, zátarasách, ktoré sú položené na Tomkoch pri 
križovatke. Uviedla, že je to tam veľmi nebezpečné a pýtala sa, či tieto zátarasy sú uložené na 
súkromnom pozemku Ing. Márie Kratochvílovej. Starostka uviedla, že Ing. Kratochvílová vlastní 
uvedený pozemok a poznamenala,  že túto situáciu bude obec riešiť. 
 

 

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva a zasadnutie 

ukončila. 
 

 

Zapísala: Mária Zaicová    ............................................... 

 

 

      ............................................... 

        Mgr. Anna Kratochvílová 

                 starostka obce 

 

Overovatelia: 

Mgr. Branislav  Baláž      ............................................... 

 

 

 

Mgr. Ľubica Uhrová    ...............................................  




